
     
 
 
 
 

 
                                                                
 
                                                              Tisková zpráva  

                                             
Cyklistka Pavla Báčová na olympiádě 

 
Na Olympijské hry Masters do Itálie (Italové to nazvali World Masters Games) jsem odcestovala 
31. července. Po příjezdu jsem si vyřídila akreditace, čipy a čísla na závody a zdravotní prohlídky. Zahájení 
her se odehrálo 3. srpna a byl to velký zážitek, úžasná atmosféra. Na hry přijelo 107 zemí světa a asi 20 tisíc 
sportovců. Od 19 hodin se všichni sportovci shromáždili a rozdělili podle sportu na Piazzo Vittorio Veneto a 
šli průvodem na Piazzo Castello. Nikdy jsem neviděla tolik lidí v ulicích, kteří mávali, tleskali - město Turín 
olympiádou žilo. Na sportovištích i v ulicích města byla docela 
velká bezpečnostní opatření, policisté a vojáci byli opravdu všude. 
Ve 22 hodin byl zapálen olympijský oheň. 
Závodila jsem v disciplíně kritérium a 5. srpna se mi podařilo 
vybojovat bronzovou medaili. Následující den jsem se zúčastnila 
časovky, kde se mi podařilo opět získat bronz. Silniční závod se 
konal 8. srpna. Od rána však bohužel pršelo, takže i závod se konal 
za deště. Nejtěžší úsek trati byl zrušen a celá trať byla kvůli 
bezpečnosti přestavěna. V silničním závodě jsem obsadila čtvrté 
místo.  
Kdybych měla celkově hodnotit tuto akci, musím říci, že jsem nic 
lepšího, co se týká atmosféry, nezažila. Tolik lidí podél tratí, které 
byly perfektně zvládnuté (těžké, ale spravedlivé), sportovců, kteří 
si navzájem fandí... Za sebe musím organizátorům moc poděkovat. 
 
 Pavla Báčová 


